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 שלום ושבוע טוב לכולם, 

שבוע נוסף נפתח כאשר ממשלה חדשה עדיין לא הושבעה, וגם העתיד לגבי ענף החקלאות לוט בערפל. עם זאת, הממשלה 

 ת אינה מהססת להטיל גזרות חדשות על ענף החקלאות.הקיימ

ביום רביעי, למרות מאמצינו, רשות המים החליטה לצערנו לצאת לשימוע לעדכון תעריפי המים לחקלאות )המלצת דו"ח שמרת(. 

באופן  .2023בימים הקרובים רשות המים תצא לשימוע עם התעריפים החדשים, והעלייה הראשונה צפויה להיות כבר בינואר 

ציני ומקומם, האוצר אמנם מתכוון לשפות את החקלאים עבור ההתייקרות, אבל הוא עתיד לעשות זאת באמצעות הכספים 

 …מיליארד ש״ח. ממש בבחינת "הרצחת וגם ירשת" 1.5שהוקצבו בתוכנית הקודמת לקידום ההשקעות בסך 

והחקלאים המקומיים, רגע לפני מכה נוספת ואנושה של הממשלה הנוכחית כלפי החקלאות בארץ עליית מחיר המים מהווה 

, לרבות שפדן ומים מליחים, בכל סוגי המיםשהיא מתחלפת. חשוב להדגיש שהעלייה הצפויה אינה רק במים השפירים אלא 

 ובנוסף הטלת דמי קולחין על המים המושבים לרבות שפדן מעבר לעלות. 

נציג הציבור יצאו לאות מחאה מהדיון בטענה ההחלטה האומללה של רשות המים התקבלה בזמן שנציג משרד החקלאות ו

שהנושא לא בשל להצבעה והדחיפות אינה ברורה. הדבר אמנם חוקי, אך בהחלט יש הרגשה לא טובה באוויר. אנו נערכים 

 למענה לשימוע, אך מאבק ארוך לפנינו ולצערי איננו רואים את האור בקצה המנהרה.

י: שינוי אקלים, שטחים פתוחים וחקלאות, טיפול בפסולת ביום שלישי, מרכז השלטון האזורי קיים את "כנס קיימות במרחב הכפר

ומיחזור". כנס ראשון בנושא הכל כך חשוב.  בכנס מועצות אזוריות קיבלו תעודת הוקרה על פעילות המועצות בנושאי הקיימות, 

ברג ומנכ"לית הסביבה והתמודדות עם אתגרי משבר האקלים. בנוסף, כיבדו את הכנס בנוכחותם שרת איכות הסביבה תמר זנד

המשרד שלה גלית כהן, יו"ר קק"ל אברהם דובדבני ואישים מכובדים נוספים. היו הרצאות מעניינות במגוון נושאים )אנרגיה 

 מתחדשת, ניהול שטחים פתוחים, פתרונות של פסולת ועוד(. 

 להיות פה בשבילכם, אנו נמשיך לפנינו שבוע נוסף של מאבקים ואנו 
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